
Oświadczenie złożone 

przez senatora Andrzeja Kamińskiego 

na 40. posiedzeniu Senatu 

w dniu 27 kwietnia 2017 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury i budownictwa Andrzeja Adamczyka oraz do gene-

ralnego dyrektora dróg krajowych i autostrad Krzysztofa Kondraciuka 

Szanowny Panie Ministrze! Szanowny Panie Dyrektorze! 

W związku z licznymi monitami i prośbami o interwencje kierowanymi przez mieszkańców gminy Cze-

chowice-Dziedzice, wynikającymi ze skali uciążliwości i niedogodności wywoływanych przez nieustanny, 

przekraczający normy i wykluczający normalne funkcjonowaniem hałas związany z eksploatacją drogi kra-

jowej DK1, zwracam się do Pana w kwestii związanej z planowaną budową w bieżącym roku zabezpieczeń 

przeciwhałasowych (ekranów akustycznych) wzdłuż przedmiotowej drogi na odcinku przebiegającym przez 

Czechowice-Dziedzice w województwie śląskim. 

Proszę o udzielenie jasnych, konkretnych i precyzyjnych odpowiedzi na następujące pytania: 

1. W jakich dokładnie miejscach na odcinku drogi DK1 przebiegającym przez Czechowice-Dziedzice bę-

dą umiejscawiane ekrany akustyczne? 

2. Jaki będzie dokładny zakres wymienionych prac? 

3. Kiedy prace zostaną rozpoczęte i na kiedy zaplanowana jest ich definitywna finalizacja? 

4. Czy przedmiotowe prace, ich zakres i sposób prowadzenia, będą w pełni uwzględniały zgłoszone w tym 

zakresie postulaty mieszkańców Czechowic-Dziedzic? 

Andrzej Kamiński 

 

 


